

Verslag 18 oktober 2023 bestuursvergadering

Aanwezig: Paul de Roos(Voorzitter) Arnaud Paagman, Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Jotika Verdel (verslag) Sabrina

Afwezig:

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering.

2. Kennismaking

Omdat we een nieuw aspirant-bestuurslid hebben, wordt er een voorstelrondje gedaan. Zij zal toegevoegd worden aan mail, whatsapp etc.

3. Verslag 25 september en actielijst 25 september

Verslag vastgesteld.

Actielijst behandeld.

4. Binnengekomen mail

Enquete gemeente is doorgestuurd naar wijkvisie.

Vrijdag 3 november wordt dit besproken door de gemeente. Een aantal bestuursleden willen hier heen. Vanuit de wijkvisie waarschijnlijk ook. Wijkvisie zal hierover geïnformeerd worden.

5. Oproep nieuw bestuurslid

Stond dubbel op de agenda

6. Externe overleggen

SDO:

Navraag doen bij Peter Wijnsma naar dingen die geplaatst worden in de wijk, zonder dat wij er over geïnformeerd zijn. Staat reeds op de actielijst.

Verkeer

Afgelast, nieuwe uitnodiging volgt.

7. Flyers bezorgen

Er zijn 2500 flyers gedrukt. Een verdeling is gemaakt zodat iedereen een aantal straten kan doen. Ronddelen vanaf vrijdag 27 november.

8. 20 jarig bestaan wijkvereniging

In november bestaat de wijkvereniging 20 jaar. Gedacht wordt aan een nieuwsjaarborrel oid. Iedereen gat er over nadenken, en tijdens het etentje bij Paul gaan we verder brainstormen.

9. Bingo-avond

10. Nazomerkriebels

Er zijn veel bewoners die in de enquête hebben aangegeven te willen schoonmaken in de wijk. Misschien dit najaar nog een schoonmaakactie doen. Er zal nagevraagd worden bij Klaas hoe we de gemeente kunnen vragen om hulpmiddelen.

11. Jaarplanning

Een opzet is gemaakt voor vergaderdata en ALV. Het overzicht kan aangevuld worden met informatie over wat er klaar moet zijn of behandeld moet worden, of welke commissies er uitgenodigd worden.

6 maart moeten we dan de begroting klaar hebben om tijdig de uitnodiging met de stukken te versturen naar de leden.

12. Stand van zaken commissies

Financiën:

- Aanpassingen zijn gedaan in het begrotings/ en bestedingsoverzicht. We spelen bijna quite. Gemeente heeft een factuur gestuurd voor de subsidie, die we niet gebruikt hebben vorig jaar. Dit moet terugbetaald worden.
- Vraag is op hoeveel we recht hebben van het wijkwethoudersbudget. Het zou fijn zijn als we steeds aan het begin van het jaar bericht krijgen van de gemeente hierover.
- Wijkwethoudersbudget wordt apart op de begroting vermeld in het vervolg.

Communicatie.

- Overleg met Jasper is geweest. Er is een hele lijst met wensen en aanpassingen voor de website.
- De wijkvisie heeft een stuk aangeleverd voor de website. Hiervoor is wel expertise nodig om het een goed plaats te geven. Dit gebeurt in overleg met de beheerder van de website.
- Alexandra kan eenvoudige aanpassingen doen. Extra backup is niet nodig.
- Penningmeester heeft ook toegang tot beheer website. Dit is nog een erfenis uit het verleden.
- Doorsturenadressen en emailadressen moeten nog een keer goed doorgenomen worden.
- Rietpraat komt waarschijnlijk eind november.
- Er is vlot gereageerd op de oproep om fotografen voor de wijk. Er zijn al veel foto's gemaakt. Foto's zullen gebruikt worden voor de website, en kunnen ook gebruikt worden voor latere activiteiten.

Sinterklaas

- We zijn welkom om een keer aan te schuiven bij hun vergadering, maar volgende keer gaat er niemand.

WBTR

- Een voorstel is gemaakt voor aanpassingen in HHR. Echter het HHR zit zelf niet bij de stukken, volgende keer opnieuw op de agenda zetten.
- Art 4 wordt opnieuw bekeken.
- De tabel over het stemmen wordt ook opnieuw bekeken, wat staat er precies in HHR en STAT.

13. Afspraak Lanji

- Voorgesteld wordt om maandag 27 november te doen, bij Arnaud.

14. Rondvraag

15. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering.